
Referat - ordinært årsmøte 

Sted:  Stokka kirke 

Dato:  19. mars 2025 

Tid:  19.00 – 20.00 

 

Agenda 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Valg av møteleder og referent 
3. Fremmøte og stemmebereCgede 
4. Årsmelding 2024/25 
5. Årsregnskap 2024 
6. BudsjeK og ordinær medlemskonMngent for 2025 
7. Innkomne saker/forslag 
8. Meddelelse av ansvarsfrihet for styret – valg av nye styremedlemmer og revisor 
9. Eventuelt (eKer at årsmøtet formelt er avsluKet) 

 

Protokoll 

1. Godkjenning av innkalling 
Det kom ingen innsigelser mot innkallingen og er da godkjent 
 

2. Valg av møteleder og referent 
Ordstyrer: Liridon Toppali 
Referent: SMg Walberg 
 

3. Fremmøte og stemmebere=gede 
17 fremmøKe husstander, 19 personer 
0 husstander hadde giK andre fullmakt Ml å stemme 
 
Fremmøte godkjent: 17 stemmebereCgede husstander. 
 

4. Årsmelding 2024/25 
Årsberetningen ble gjennomgåK av styret v/Liridon Toppali. 
 
 

5. Årsregnskap 2024  
Regnskapet for 2024 ble gjennomgåK v/Alfred Austbø og godkjent. 
 
 
 

  



6. BudsjeH og ordinær medlemskonIngent for 2025 
Styret v/Liridon Toppali redegjorde for budsjeKet med en videreføring av medlemskonMngent 
på 3000,-. Fristen for å betale den årlige konMngenten er saK Ml 1. juni og det ble presisert at 
den som eier huset på forfallsdato er ansvarlig for innbetalingen. 
 
BudsjeKet ble gjennomgåK og godkjent og medlemskonMngenten for 2025 blir dermed på 
3000,- og fristen for å betale deKe er 1. juni. Nærmere informasjon kommer fra kasserer. 
 
 

7. Innkomne saker/forslag 
Styret har ikke moKaK noen saker/forslag. 
 
 

8. Meddelse av ansvarsfrihet for styret og valg av nye styremedlemmer og revisor 
Årsmøte hadde ingen innsigelser i for hold Ml å gi avtroppende styre ansvarsfrihet.  
 
Følgende styremedlemmer trer ut av styret:  
Edith Bøe (styremedlem),  
Henrik Kvadsheim (styremedlem),  
ChrisMan Haaland (styremedlem) og  
SMg Walberg (nestleder). 
 
Følgende nye styremedlemmer var foreslåK og ble valgt inn:  
Husrekke A - nr 38 - ChrisMan Haaland blir erstaKet med nr 48 (Ruben Osland Berge) 
Husrekke D - nr 9 - Henrik Kvadsheim blir erstaKet av med nr 13 (Henrik Lurén) 
Husrekke E - nr 70 - Edith Edvardsen Bøe erstaKes med nr 1 (ChrisMne Tvedt-Gundersen) 
Husrekke G - nr 19 - SMg Walberg erstaKes med nr 29 (Rune Lie) 
 
 
Jonathan Muir ble gjenvalgt som revisor. 

 

Årsmøtet avsluHet. 
 
 
 

  



9. Eventuelt (eHer at årsmøte formelt var avsluHet) 
Det ble da redegjort liK fra det avtroppende styret og innspill fra de fremmøKe: 
 
Innkjøring og parkering på feltet - som det har bliK presisert i mange omganger og år er deKe 
ikke er MllaK. Det er mange husstander som reagerer på all kjøringen på feltet. Det ble 
presisert at deKe er ikke er noe styret «finner på» men er på grunn av vedtektene som 
gjelder på feltet (se www.konvallsMen.no), parkeringsbestemmelser fra Stavanger kommune 
inkludert eventuelle bøter og vegtrafikkloven (innkjøring forbudt skilt) og bøtesatser MlknyKet 
deKe (her valgte styret å gå ut med informasjon når bøtesatsene ble saK kraiig opp – ikke for 
å true med poliM men for å informere). Det er trange gater, mange barn, sMllegående biler, 
kan komme utrykningskjøretøy som må frem og beboernes bomiljø. Tiltak som er og ble 
diskutert og informert om: 
 
SeKe opp flere fartshumper, i plast som er «vonde» å kjøre over. Her vil det bedt om at det 
ble taK hensyn Ml syklister, så de kunne sykle utenom. DeKe vil da bli taK opp med Stavanger 
kommune om vi kan gjennomføre deKe. 
 
Det vil bli taK kontakt med Posten for å få postbudet Ml å senke farten betraktelig inne på 
feltet (mange som hadde observert og reagert på denne kjøringen). 
 
Det oppfordres Ml alle beboere at hvis de skal få levert noe på døren eller ha håndverkere, at 
det ble anmodet om å kjøre rolig og parkere utenfor feltet hvis mulig. 
 
Det ble også taK opp igjen om det skulle lages paradis med mere i kjørebanen.  
 
Det ble også bedt om at garasjene ble benyKet Ml parkering og ikke annet. Det er oie fullt på 
parkeringsplassene. Hvis noen ikke benyKer garasjen, gi beskjed Ml velforeningen som eier 
garasjene, så kan de bli benyKet av andre.  
 
 
Det vil også bli saK opp en velkommen plakat på lekeplassen med hensMlling om å rydde eKer 
seg (veldig mange besøkende som er velkomne, men floK om de legger Mng på plass når de 
får). 
 
Dugnad. Innsatsen er god, men det er varierende oppmøte. Vi trenger alle for å oppreKholde 
vårt floKe bo-område. Neste dugnad blir det blant annet prioritert nyplanMng blant annet der 
vi lernet gamle furubusker.  
 
Det nye styret vil jobbe videre med å få lernet muligheten for å ha el sparkesykler inne på 
feltet. DeKe her er det veldig mange som har reagert på, både kjøringen og parkering overalt. 
Her kan hver og enkelt også bidra, det er utleiers ansvar å informere kundene om 
trafikkregler, parkeres m.m….. hKps://www.stavanger.kommune.no/vei-og-trafikk/stavanger-
pa-sykkel/utleie-av-sparkesykler-i-stavanger/#krav-Ml-utleierne-og-sparkesyklene  
 
 
Det ble også informert om varsle om feil (VOF) som en husstand hadde brukt for å få fikse 
opp i gatelykt som var bliK skjev. Vil også bli benyKet nå for å se om det er mulig å få teKet 
hull i asfalten på feltet hKps://www.stavanger.kommune.no/varsle-om-feil/   
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